

NOT FABLES BUT POWER

BUKAN FAKTA TAPI KUASA

Saluran Injil ini diterjemahkan dengan komputer. Sekiranya anda dapat membetulkan atau memperbaiki bahasa, sila hubungi pejabat di info@angp.co.za



MALETSUNYANE FALLS (194 metres) Lesotho

Di sinilah Masoebe , penyihir hebat , melemparkan pesona kafir, ubat - ubatan dan tulang penyihirnya setelah menemui kehidupan baru dalam Kristus.

Kuasa untuk berjimat

"Kami tidak mengikuti cerita-cerita yang diciptakan dengan cerdik ketika kami memberitahu kamu tentang **kuasa** dan kedatangan Tuhan kita Yesus Kristus, tetapi kita adalah saksi mata Yang Mulia" (2 Petrus 1:16).

Ada yang kita percaya bahawa yang Bible hanya dibuat ke atas daripada cerita-cerita dongeng atau cerita. Kisah yang tidak benar dan dibuat oleh lelaki.

Rasul Petrus memberitahu kita bahawa ketika mereka berada di gunung, mereka melihat Yesus diubah (atau diubah) di depan mata mereka. Mereka melihat kemuliaan - Nya dan mendengar suara Tuhan dari langit yang mengatakan: "Inilah Anak-Ku, siapa yang aku cintai; dengan Dia aku sangat senang" (Matius 17: 5).

Rasul Paul memberitahu kita bahawa dia adalah tidak malu Injil Kristus kerana ia adalah kuasa Allah untuk keselamatan setiap orang yang percaya, untuk itu Yahudi dan kemudian untuk yang Gentile (Roma 1:16). Kristus datang untuk menyelamatkan orang-orang berdosa. Tidak ada orang yang terlalu buruk atau terlalu baik yang tidak dapat Dia selamatkan. Dia adalah dapat untuk menjimatkan sepenuhnya mereka yang datang untuk Tuhan melalui Kristus Yesus (Ibrani 7:25). Beliau mempunyai yang kuasa untuk menjimatkan alkohol yang paling sengsara, gangster itu, pencuri dan pendusta. Dia juga menyelamatkan pencuri di kayu salib. Dia menyelamatkan wanita Samaria. Dia menyelamatkan maniak Gadara yang dikuasai oleh sekumpulan syaitan. Dia menegur laut yang ribut dan menyelamatkan Peter dari tenggelam. Beliau disimpan agam

a orang-orang seperti Saul of Tarsus yang kemudiannya menjadi yang perkasa Paul.

Di Afrika, Dia telah menyelamatkan ribuan jiwa. Ada yang pemabuk, yang lain tidak bermoral dan ada yang penyihir yang kuat. Seorang dengan nama Masoebe , adalah doktor penyihir yang paling kuat pada zamannya. Dia tahu bagaimana memanfaatkan roh jahat dan mengaku mempunyai kekuatan untuk membuat hujan. Dia adalah seorang pemabuk dan tidak bermoral. Tetapi suatu hari, ketika dia mendengar Injil diberitakan dan melihat bagaimana Tuhan menyembuhkan orang sakit dan lumpuh tanpa ubat, dia diselamatkan dengan luar biasa. Pulanglah ia ke rumahnya di gunung yang tinggi daripada Lesotho dan mengumpul semua ubat-ubatan beliau, tulang dan azimat dan melemparkan mereka ke bawah jurang yang tinggi ke dalam yang mendalam MALETSUNYANE air terjun . Dia memusnahkan tembakau dan beliau ganja dan dicurahkan keluar semua birnya, kerana dia telah ditentukan tidak untuk minum apa-apa alkohol atau menghisap sebarang tembakau atau Dagga lagi. Dia menjadi seorang Kristian yang ikhlas yang dikenali oleh setiap orang sebagai lelaki Tuhan yang sejati. Tiada satu boleh telah berubah bahawa kehidupan manusia tetapi Kristus.

Saya mengenali seorang pemuda lain yang merupakan samseng sebenar yang hanya hidup dengan mencuri, menipu dan merompak ke mana sahaja dia pergi. Dia lebih banyak di penjara daripada di luar . Tetapi kekuatan Injil menyelamatkan manusia itu secara menyeluruh dan mengubah seluruh hidupnya dan menjadikannya pengkhotbah Injil yang luar

biasa. Melalui khotbahnya ratusan samseng, pemabuk, pencuri dan pembunuh benar-benar diselamatkan di antara setiap golongan orang, kaya dan miskin, putih dan hitam.

Kuasa penjimatan yang sama mengubah hidup saya lebih dari 60 tahun yang lalu dan telah menjagaku selama ini. Ia menyelamatkan saudara-saudara saya dan adik-beradik dan sayang saya Ibu. Itu akan menyelamatkan anda jika anda membiarkan Yesus masuk ke dalam hati anda. Agama tidak

akan menyelamatkan anda tetapi Yesus akan menyelamatkan anda . Untuk ini adalah yang tujuan yang sangat kedatangan-Nya ke dalam dunia.

Pada satu masa, kami tinggal bersama seorang janda yang suaminya , selama-lamanya, tinggal di neraka selama lebih dari dua puluh tahun, hampir meminum dirinya hingga mati dan menjadikan kehidupan isteri dan anak-anaknya sangat sengsara. Tetapi mereka terus berdoa untuknya dan Tuhan menyelamatkan dan membebaskannya dari jalan-jalannya yang penuh dosa . Tidak hanya boleh kuasa Injil menyelamatkan individu, ia boleh menyelamatkan sebuah keluarga, sebuah kampung

keseluruhan atau bandar dan yang seluruh negara. The kebangkitan di Wales tahun yang lalu menyelamatkan seluruh kampung. Mudah

dakwah Yunus disimpan yang bandar daripada Nineveh dari kemusnahan. Tuhan dapat menyelamatkan seluruh bangsa. Dia berkata: "Berbaliklah kepada-Ku dan selamatkanlah kamu, seluruh ujung bumi; kerana Akulah Tuhan, dan tidak ada yang lain" (Yesaya 45:22). Alkitab

dan sejarah daripada yang dunia adalah penuh daripada benar bukti-bukti daripada

Tuhan penjimatan kuasa. Ini adalah mengapa yang malaikat berkata kepada Yusuf, sebelum Yesus dilahirkan: "Engkau harus memberi Dia nama Yesus, kerana Dia akan menyelamatkan umat-Nya dari dosa-dosa mereka" (Matius 1:21).

Kuasa untuk menyembuhkan

Tuhan berkata kepada Musa, "Akulah Tuhan yang menyembuhkan kamu" (Keluaran 5:26). Tuhan membuktikan yang ikhlas daripada

Nya Word untuk Dia adalah mereka penyembuh untuk empat puluh tahun. Tidak salah daripada yang 3 000 000 orang sakit atau sakit. Bahkan ketika mereka digigit ular , satu tanda pada tanda yang Dia berikan menjadikan mereka masih

hidup dan menyembuhkannya. Ratusan dan ribuan orang yang hidup hari ini dapat menyaksikan kekuatan penyembuhan Tuhan kita Yesus Kristus.

Kusta yang datang kepada Yesus segera sembuh. Gergaji buta, pekak mendengar dan bisu bercakap. Orang cacat dan pincang berjalan. Bahkan orang mati dibangkitkan kembali oleh kuasa Tuhan kita Yesus Kristus. Jika terdapat sebarang penyembuhan kuasa dalam Injil dan dalam nama Yesus, Tuhan kita, artikel ini tidak dapat telah tertulis untuk saya sendiri telah menjadi hampir mati beberapa kali melalui serius penyakit, tetapi telah sembuh oleh kuasa Firman-Nya. Sesungguhnya Dia telah menanggung dosa dan penyakit kita di -

Nya sendiri badan pada yang silang dan oleh bilur-bilurnya kita menjadi sembuh (Yesaya 53: 5).

"Puji Tuhan, ya jiwaku ... Dia mengampuni semua dosaku dan menyembuhkan semua penyakitku" (Mazmur 103: 2,

3). Isa penyembuh Ilahi, bukan sahaja menyembuhkan badan yang sakit tetapi juga jiwa yang sicut dari dosa . Dia menyembuhkan hati dan roh yang terluka dan patah . "Aku akan memulihkan kamu dan menyembuhkan luka kamu" (Yeremia 30:17). Tuhan yang menjadikan manusia keluar dari debu bumi juga mampu mengembalikan kesihatan kepada kita dan menjaga kita sihat.

Saya tidak akan lupa yang anak seorang ketua di Lesotho yang cedera beliau kembali oleh jatuh dari satu kuda. Dia lumpuh dari pinggang ke bawah. Dia tidak dapat menggerakkan kaki dan sebagainya terletak di belakangnya untuk lebih daripada dua tahun. Melalui pendengaran yang Gospel mesej dia mengaku dosa-dosanya dan mendapati kehidupan yang baru dalam Kristus. Sebagai jawapan kepada doa HE sesuatu dengan segera sembuh dan sesuatu Able untuk Ride kuda lagi.

Penyembuhan Madihotetso , pewaris keluarga C terkaya di Lesotho, mengejutkan seluruh negara. Untuk tahun dia telah meracau gila dan telah telah diikat dengan rantai. Tidak ada doktor, putih atau hitam, yang dapat menolongnya. Tetapi Tuhan membebaskannya setelah dia didoakan oleh salah seorang hamba -Nya yang rendah hati .

Saya tidak akan lupa bagaimana isteri yang seorang petani di Orange Free State menjadi sakit tenat selepas kelahiran untuk beliau pertama kanak-kanak. Selama 15 tahun dia menjalani 24 pembedahan serius dan diserahkan mati. Dia tidak dapat menggerakkan satu anggota badan dan tidak lagi dapat melihat atau mendengar. Kuburnya

telah telah digali, yang keranda membeli dan saudara-mara beliau telah dimaklumkan untuk menghadiri pengebumian.

Tetapi Tuhan telah campur tangan apabila salah seorang hamba-Nya

berdoa yang doa daripada iman. Dia memetik Markus 16:17, 18 "Mereka yang percaya ... akan meletakkan tangan mereka pada orang sakit, dan mereka akan sembuh." Tuhan menyentuh wanita itu dan dia sembuh.

Kekuatan darah Yesus

Hanya dengan kekuatan darah Yesus, hati kita dapat dibersihkan dari segala dosa. Tiada sabun, ubat atau bahan kimia yang dapat menghilangkan dosa. Sekiranya kita mengatakan bahawa kita tidak mempunyai dosa, kita menipu diri sendiri, dan kebenaran tidak ada dalam diri kita. Jika kita mengaku kita dosa, Allah adalah setia dan adil untuk mengampuni kita kami dosa-dosa, dan untuk membersihkan kita dari semua kejahatan. Darah Yesus Kristus, Anak Tuhan, membersihkan kita dari setiap dosa (1 Yohanes 1: 7-10). Dalam Wahyu 7: 9-17, kita membaca daripada yang besar orang banyak yang tidak salah boleh mengira, dari segala bangsa dan suku dan orang dan bahasa, yang telah mencuci jubah mereka dan membuatnya putih di dalam darah Anak Domba.

Peter dan John memberitahu kita tentang penebusan kuasa darah Yesus, yang bukan sahaja membersihkan kita dari dosa-dosa masa lalu tetapi daripada dosa itu sendiri dan dari itu kerajaan dan kuasa dosa. Tuhan membeli kita untuk Dia sendiri melalui darah Anak-Nya. Kita tahu bahawa kita tidak dibeli dengan perak

dan emas, tetapi dengan yang berharga darah daripada Kristus Anak Domba yang adalah tanpa cacat cela atau kecacatan. (1 Petrus 1:18, 19). Yesus membeli kita untuk Tuhan dengan darah-Nya dari setiap suku, bahasa dan bangsa dan bangsa untuk menjadikan kita imam untuk melayani Tuhan (Wahyu 5: 9, 10).

Darah Yesus mempunyai kekuatan untuk melindungi kita dari kekuatan jahat musuh. Ia adalah darah anak domba yang ditaburkan pada tiang pintu rumah-rumah mereka yang melindungi kanak-kanak daripada Israel di Mesir dari yang pemusnah yang membunuh semua dilahirkan pertama. Tuhan berfirman: "Apabila saya melihat darah, saya akan menyerahkan anda" (Keluaran 12:13). Ia adalah yang tali kirmizi itu pada jendela yang menyelamatkan Rahab dan semua orang ketika Yerikho (Yosua 2: 18-21). Demikian juga darah Yesus mempunyai kuasa untuk menyelamatkan anda dan keluarga anda jika anda percaya. "Percayalah dalam Tuhan Yesus Kristus, dan anda akan dapat disimpan, anda dan keluarga anda." (Kisah 16:31).

Orang-orang di negara Lesotho yang telanjang dan tanpa kayu mengikat pita merah kecil di antara sayap ayam mereka. Mereka tahu bahawa elang tidak akan menyerang atau mengambil seekor ayam yang mempunyai pita merah di punggungnya. Kita juga membaca dalam Wahyu 12: 11, bahawa Orang-orang Suci Allah mengatasi Iblis dengan kuasa darah Anak Domba. Ayat berikut begitu benar

Ada kekuatan, kekuatan, kekuatan menakjubkan , dalam Darah Anak Domba; Ada kekuatan, kekuatan, kekuatan menakjubkan , dalam Darah Anak Domba yang berharga.

Kekuatan doa

Mempercayai doa mempunyai kekuatan yang tidak terbatas. Solat mengubah keadaan. Yesus berkata, "Mintalah dan itu akan diberikan kepada kamu." (Matius 7: 7). Kusta yang tidak dapat ditolong oleh siapa

pun, meminta Yesus untuk menyembuhkannya dan Yesus melakukannya. Segera kusta meninggalkannya. Orang buta itu menangis kepada Yesus dan melihatnya. Empat orang membawa seorang lelaki yang lumpuh kepada Yesus, meminta Dia untuk menyembuhkannya dan Yesus melakukannya. Terdapat lebih kuasa dalam doa daripada di bom atom atau apa-

apa lain jenis daripada bom. Doa tidak hanya menyelamatkan individu, tetapi dapat mengubah seluruh bangsa.

Elia, yang merupakan orang seperti kita, berdoa dengan sungguh-sungguh agar tidak hujan, dan tidak hujan selama tiga setengah tahun. Dia berdoa lagi dan hujan turun. Dia juga berdoa

dengan doa sederhana dan api turun dari surga, dan membakar korban, kayu, batu dan debu dan menjilat air. Seluruh bangsa Israel dibawa kembali kepada Tuhan melalui doa satu orang. Raja Hezekiah berdoa kepada Tuhan ketika musuh melawannya. Sebagai jawaban atas doanya, malaikat Tuhan membunuh 185.000 tentera di kem musuh. Yesus berdoa sehingga Nya bersinar muka dan pakaian-Nya adalah putih dan bersinar. Dia berdoa sepanjang malam. Dia berpuasa dan berdoa. Dia

berdoa dengan sungguh-sungguh sehingga keringatnya seperti titisan darah yang besar. Dia menakluki dosa dan syaitan melalui doa. Dia menyuruh kita berdoa setiap masa .

Kekuatan iman dan cinta

Yesus mengatakan bahawa jika kita memiliki iman sekecil biji sawi , kita akan memindahkan gunung (Matius 17:20). Tidak ada yang mustahil jika kita percaya dan percaya kepada Tuhan. Melalui beriman kepada Allah orang Israel menaklukkan kerajaan-kerajaan, membawa keadilan, mendapat apa yang telah dijanjikan, menutup mulut daripada singa , berhenti yang kemarahan daripada itu api dan melepaskan diri dari pinggir yang pedang. Pada masa - masa kelemahan mereka menjadi kuat, menjadi berani dalam pertempuran (seperti Daud ketika melawan Goliath) dan mengalahkan tentera musuh (Ibrani 11:33, 34). Iman adalah kemenangan yang mengatasi dunia (1 Yohanes 5: 4). Salah satu kekuatan Tuhan yang paling besar adalah cinta. Cinta kuat seperti kematian. Cinta menang atas musuh kita. Semasa kita masih berdosa, Kristus mati untuk kita. Semasa kita menjadi musuh Tuhan, kita berdamai dengan Tuhan melalui kematian Putra-Nya (Roma 5: 8-10). Bersama-sama dengan kuasa cinta yang Didayakan Tuhan untuk Beri kami orang berdosa kepada-Nya hanya Son, supaya setiap orang yang percaya dalam Dia Should Not binasa tetapi telah pergi tanpa hidup yang kekal (Yoh 3:16). Ini kasih Allah mengekang kita untuk melayani Dia, untuk menjaga -Nya perintah, untuk taat dan kepada amanah-Nya. Ini menghilangkan semua ketakutan. Tidak ada yang dapat memisahkan kita dari kasih Kristus.

" Dalam semua perkara, kita lebih dari sekadar penakluk melalui Dia yang mengasihi kita. Untuk Saya sedang yakin yang tidak kematian Nor kehidupan, tidak Angeles Nor syaitan, tidak hadir Nor masa depan, Nor Apa-apa Kuasa-kuasa, tidak ketinggian Nor mendalam, Nor apa-apa yang lain di seluruh alam, akan dapat memisahkan kita dari yang cinta kepada Tuhan yang ada di dalam Kristus Yesus Tuhan kita "(Roma 8: 35-39).

Kuasa melukis

Yesus bagaikan magnet yang kuat yang menarik semua manusia kepada-Nya. "Tetapi aku, ketika aku diangkat dari bumi, akan menarik semua orang ke Diri-Ku," kata Yesus (Yohanes 12:32). Yesus tidak mendorong kita oleh ketakutan seperti syaitan, Yesus menarik kita seperti seorang gembala yang baik memimpin domba-dombanya. Dia menarik kita dari dosa dan kesenangan dunia yang penuh dosa untuk mengikuti-Nya ke padang rumput hijau dan ke perairan yang tenang. Soon yang Tuhan sendiri akan turun dari langit dengan yang kuat perintah, dengan yang suara pengulu malaikat dan dengan sangkakala seruan Allah, dan yang mati dalam Kristus akan lebih dahulu bangkit, maka kita yang masih hidup dan tinggal, akan diangkat ke atas - dalam sekelip mata - untuk bertemu Tuhan di udara. Dan supaya kita akan bersama dengan yang Tuhan selama-lamanya (1 Tesalonika 4: 13-18 1 Korintus 15: 51-58).

Kekuatan kreatif

Sebelum menutup, izinkan saya untuk berbicara mengenai kekuatan kreatif Injil yang membuat orang suci tidak berdosa. King David tahu sesuatu daripada yang kuasa apabila ia berdoa,

"Jadikanlah aku hati yang murni, O Tuhan, dan memperbaharui semangat teguh dalam saya" (Mazmur 51:10). Lagipun kemenangan beliau telah memenangi atas musuh-musuh Allah, beliau mendapati yang musuh terkuat adalah di dalam dirinya, kotor sendiri jantung. The jantung adalah "penipu ... dan di luar mengubati. Siapakah yang dapat mengetahuinya?" (Yeremia 17: 9). Yesus sendiri memberitahu kita bahawa - "dari dalam, keluar dari hati manusia, muncullah pemikiran jahat, maksiat seksual, pencurian, pembunuhan, perzinahan, keserakahan, niat jahat, tipu daya, cabul, dengki, fitnah, kesombongan dan kebodohan. Semua kejahatan ini datang dari dalam dan menjadikan lelaki itu 'najis' " (Markus 7:21 - 23).

Daud menyedari bahawa dia tidak dapat mengubah hatinya sendiri atau membuatnya bersih, oleh karena itu dia berdoa dengan sungguh-sungguh, dengan keyakinan yang mendalam , bahawa Tuhan yang menciptakan langit dan bumi, juga akan menciptakan hati yang bersih dalam dirinya dan memberinya semangat baru. Tuhan menjawab doanya, sesuai dengan janji-Nya dalam Perjanjian Lama: "Aku akan memberi kamu hati yang baru dan menaruh semangat baru di dalam kamu; Aku akan mengeluarkan dari hati kamu dari batu dan memberikan kepadamu hati " (Yehezkiel 36 : 26).

Banyak lagi boleh dikatakan tentang itu kuasa untuk Firman-Nya yang hidup dan aktif dan lebih tajam dari pedang bermata dua. Kekuatan kebangkitan-Nya dan kuasa-Nya yang sangat besar bagi kita yang tidak percaya pada dongeng - tetapi sesuai dengan kekuatan kekuatan-Nya yang kuat, yang diberikan dalam Kristus ketika Dia

membangkitkan Dia dari antara orang mati dan duduk di sebelah kanan-Nya di surga alam, jauh di atas semua peraturan dan wewenang, kuasa dan kekuasaan (Efesus 1: 19-21).

Yesus berkata: "Anda akan menerima kuasa ketika Roh Kudus datang kepada anda." Melalui kuasa bahwa seluruh Yerusalem telah digoncang pada yang hari daripada Pentakosta. Kekuatan itu masih sama hari ini. " Janji itu adalah untuk kamu dan anak-anak kamu dan untuk semua yang jauh untuk semua yang akan dipanggil oleh Tuhan Allah kita" (Kisah 1 : 8, 2:39).

Kekuatan dalam Nama Yesus

Kita dapat berbicara mengenai kekuatan yang luar biasa dari nama Yesus, satu-satunya nama yang diberikan kepada manusia di mana kita mesti diselamatkan (Kisah Para Rasul 4:12). Yesus berkata, "Dalam nama-Ku, mereka akan mengusir setan; mereka akan berbicara dalam bahasa baru; mereka akan meletakkan tangan mereka pada orang yang sakit, dan mereka akan sembuh" (Markus 16:17, 18). "Aku akan melakukan apa sahaja yang kamu minta dalam nama-Ku" (Yohanes 14:13, 14; 15:16; 16:23). Petrus berkata kepada orang yang lumpuh sejak lahir, "Dengan nama Yesus Kristus dari Nazaret, berjalanlah." Dia melompat berdiri ... dan pergi bersama mereka ke pelataran kuil, berjalan dan melompat, dan memuji Tuhan (Kisah 3: 1-9). Tidak hairanlah Nya nama yang dipanggil Wonderful Kaunselor, Allah Maha Perkasa lagi Maha Kekal Bapa, Prince of Peace (Yesaya 9: 6).

"Oleh itu, Tuhan memuliakan Dia ke tempat tertinggi dan memberinya nama yang berada di atas setiap nama, bahwa atas nama Yesus setiap lutut harus tunduk, di langit dan di

bumi dan di bawah bumi, dan setiap lidah mengaku bahawa Yesus Kristus adalah Tuhan, untuk kemuliaan Tuhan Bapa "(Filipi 2: 9-11.)

"Sekiranya kamu mengaku dengan mulutmu, " Yesus adalah Tuhan, "dan percaya di dalam hatimu bahawa Tuhan membangkitkan Dia dari antara orang mati, kamu akan diselamatkan" (Roma 10: 9).

Berlutut **sekarang** di hadapan-Nya dalam doa, percaya **sekarang** kepada-Nya yang mati dan bangkit untuk anda, dan mengaku kepada-Nya sebelum lelaki dan Tuhan sebelum ia adalah terlalu lewat. Sesiapa yang percaya kepada-Nya tidak akan merasa malu.

JR GSCHWEND

Saluran Injil ini diterjemahkan dengan komputer. Sekiranya anda dapat membetulkan atau memperbaiki bahasa, sila hubungi pejabat di info@angp.co.za

Sekiranya anda telah menemukan keselamatan di dalam Kristus, atau diberkati melalui literatur Injil kami, beritahu kami. Kami ingin mengucapkan terima kasih kepada Tuhan dengan anda, dan mengingati anda lebih jauh dalam doa kami. Untuk kesusasteraan, buku dan risalah Injil percuma dalam lebih dari 540 bahasa, sila hubungi kami :

HATI LELAKI



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)